
           

            

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα,  12/12/2020 

Του:  Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Προσθήκη του ΚΑΔ των Κέντρων Αισθητικής στις επιλεγμένες επιχειρήσεις 

που θα επαναλειτουργήσουν από τις 14 Δεκεμβρίου» 
 
 
     

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Με αφορμή την πρόσφατη δημοσιοποίηση του οδικού χάρτη της κυβέρνησης, όπου 
καθορίζεται το πλαίσιο λειτουργίας της αγοράς, από 13 Δεκεμβρίου έως 7 Ιανουαρίου, μας 
γνωστοποιήθηκαν οι διαμαρτυρίες και η επικρατούσα δυσαρέσκεια, από μέρους του 
κλάδου των Κέντρων Αισθητικής. Όπως χαρακτηριστικά αναφέρει η «ΟΕΒΕ» Σερρών, τα 
Κέντρα Αισθητικής και προσωπικής περιποίησης είναι επιχειρήσεις, οι οποίες, ανέκαθεν, 
τηρούσαν και τηρούν το υγειονομικό πρωτόκολλο λειτουργίας, σεβόμενες, τόσο τα 
ληφθέντα από την κυβέρνηση μέτρα, όσο και την Δημόσια Υγεία. Υπενθυμίζεται, δε, πως 
όπως ακριβώς τα κομμωτήρια, έτσι και τα κέντρα αισθητικής, λειτουργούν, εν μέσω 
πανδημίας, βάσει των ιδίων πρωτοκόλλων, δηλαδή, με συχνούς ελέγχους από τις 
Υγειονομικές Υπηρεσίες και με καθορισμένα ραντεβού, όπου δεν δύναται να προκύψει 
συνωστισμός και ανυπακοή στα ισχύοντα υγειονομικά μέτρα.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Βάσει των παραπάνω, προτίθεσθε να εξετάσετε την προοπτική της σταδιακής 
επανεκκίνησης των οικονομικών δραστηριοτήτων του ανωτέρω κλάδου, με την προσθήκη 
του ΚΑΔ των Κέντρων Αισθητικής στις επιλεγμένες επιχειρήσεις, που θα 
επαναλειτουργήσουν από τις 14 Δεκεμβρίου τρέχοντος έτους, παρέχοντας στήριξη στον εν 
λόγω κλάδο, ο οποίος, όπως οι περισσότερες μικρομεσαίες επιχειρήσεις, έχει δεχτεί 
ισχυρότατο οικονομικό πλήγμα, κατά την περίοδο των περιοριστικών μέτρων λόγω της 
πανδημίας του κορωνοϊού;  
 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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